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Szanowny Panie Prezydencie,

 
1. Ilu jest właścicieli posesji, którzy nie otrzymali jeszcze pełnej kwoty odszkodowania za zajęte nieruchomości w związku z wywłaszczeniem
pod budowę drogi regionalnej Racibórz - Pszczyna? 
2. W ilu przypadkach miasto odwołało się/zaskarżyło decyzję Wojewody Śląskiego? 
3. Dlaczego miasto nie traktuje wysiedlanych mieszkańców jako strony w sprawie nie informując ich o odwołaniu? (Odwołania do wyższych
instancji odbywają się za plecami mieszkańców, którzy oczekują na wypłatę środków za utracone mienie) - informacja jednego z mieszkańców. 
4. Jaka była podstawa prawna tych odwołań? 
5. Czy miasto na koniec 2018 roku dysponowało w budżecie środkami finansowymi, które były by w stanie zakończyć procedurę wykupu
nieruchomości pod budowę owej drogi? 
6. Czy odwołania od decyzji Wojewody miały na celu opóźnienie procedury wykupu gruntów? 
7. Czy miasto wzięło pod rozwagę możliwość dochodzenia przez mieszkańców roszczeń z tytułu zwłoki jakiej dopuszcza się organ
administracji w związku z wypłatą odszkodowania za wywłaszczenie nieruchomości oraz waloryzacji związanej z opóźnieniem wypłat? Czy
miasto dokonało analizy potencjalnych zysków i strat odwołując się do wyższych instancji?
 
Z poważaniem,
Karol Szymura 
Radny Miasta Rybnika 
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